
Rondvraag - Commissie M&M 9 maart 2022

De fracties van VVD, SP en D66 hebben de volgende vragen ingediend:

Op 5 maart verscheen een artikel op RTV Utrecht over de inzet van elektrische bussen in de 

provincie. Volgens RTV Utrecht is er maar één lijn die het streefpercentage inzet van 93% 

daadwerkelijk haalt. Onze fracties willen heel graag dat elektrisch vervoer een succes wordt en 

hebben hierover de volgende vragen:

 Herkent het college de cijfers uit het artikel? Wat vindt ze daarvan?
 Wat is de oorzaak van de hoge uitval, wat zijn de gevolgen voor het rijrooster (is er ook echt 

uitval, of alleen vervanging bij verminderde inzet elektrische bussen) en zijn er ook financiële 
effecten en wat betekent het voor de verstrekte subsidie(s)? 

 Wat doet de provincie er samen met de vervoerders aan om de inzetbaarheid te verbeteren 
en welke lessen worden er getrokken voor de verdere verduurzaming van het OV in de 
volgende concessie mbt subsidies en investeringen voor emissieloos rijden in het OV? 

 Is het college bereid en in staat om alle achterliggende cijfers over de inzetbaarheid van 
elektrische bussen met de Staten te delen?

Tot zover!
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